
Protokół Nr 10/19 
posiedzenia Kolegium Prezydenta Miasta Łodzi, 

które odbyło się 22 lutego 2019 r. w godzinach 1410– 1440  
 
 
 
W posiedzeniu Kolegium udział wzięli: 
 
1. Hanna Zdanowska - Prezydent Miasta 
2. Barbara Mrozowska-Nieradko - Sekretarz Miasta 
3. Krzysztof Mączkowski - Skarbnik Miasta 
4. Michał Chmielewski - p.o. Dyrektora Departamentu Gospodarowania 

Majątkiem 
5. Paweł Bliźniuk - p.o. Dyrektora Departamentu Obsługi  

i Administracji 
6. Agnieszka Dyśko - p.o. Zastępcy Dyrektora Biura Prezydenta 
7. Ireneusz Wosik - Dyrektor Biura Audytu Wewnętrznego i Kontroli 
8. Halina Wyszomirska - p.o. Zastępcy Dyrektora Wydziału Budżetu 
9. Wojciech Barczyński - p.o. Zastępcy Dyrektora Wydziału Prawnego 
10. Katarzyna Korowczyk - Dyrektor Wydziału Organizacyjno-  

Administracyjnego 
11. Aleksandra Hac  - p.o. kierownika w Biurze Rzecznika Prasowego 

Prezydenta Miasta 
 

 
Ponadto w posiedzeniu wzięły udział inne osoby wyszczególnione w dalszej części protokołu. 
 
Posiedzeniu przewodniczyła Hanna Zdanowska – Prezydent  Miasta. 
 
 
 
Porządek dzienny posiedzenia: 

 
1. Projekt zarządzenia Prezydenta Miasta Łodzi w sprawie zamiany nieruchomości 

pomiędzy Miastem Łódź a osobami fizycznymi. 
 

 
2. Projekty uchwał Rady Miejskiej w Łodzi w sprawach: 
 

1/ wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości położonej w Łodzi 
przy al. Włókniarzy bez numeru; 

 
2/ wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości stanowiącej własność 

Miasta Łodzi na nieruchomości stanowiące własność Skarbu Państwa. 
 

3. Informacja dotycząca spraw związanych z usuwaniem drzew lub krzewów  
na terenie Miasta. 
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4. Informacja w sprawie usunięcia drzew, krzewów na terenie placówek 
oświatowych. 

 
 
Ad. 1.  Projekt zarządzenia Prezydenta Miasta Łodzi w sprawie zamiany nieruchomości 

pomiędzy Miastem Łódź a osobami fizycznymi przedstawił p.o. z-cy dyr. Wydziału 
Zbywania i Nabywania Nieruchomości Mariusz Pujan. 

 

 
Po przeanalizowaniu projektu zarządzenia Prezydent Hanna Zdanowska poleciła ponowne 
rozważenie – przy udziale Wydziału Prawnego – zawartych w nim zapisów, a następnie 
przedstawienie go do podpisu. 
 

 
Projekt zarządzenia stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 
 
Ad. 2.  Projekty uchwał Rady Miejskiej w Łodzi  przedstawili: 
 
- p.o. z-cy dyr. Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości Katarzyna 

Sobańska w sprawie:  
 
1/  wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości położonej w Łodzi 

przy al. Włókniarzy bez numeru; 
 
- p.o. dyr. Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości Marek Jóźwiak  

w sprawie:  
 
2/ wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości stanowiącej własność Miasta 

Łodzi na nieruchomości stanowiące własność Skarbu Państwa. 
 

 
Prezydent Hanna Zdanowska zaakceptowała projekty uchwał i poleciła skierować pod 
obrady Rady Miejskiej projekt przedstawiony w ppkt. 2.1.  

 
Projekty uchwał stanowią załączniki nr 2-3 do protokołu.  
 
 
Ad. 3. Informację dotyczącą spraw związanych z usuwaniem drzew lub krzewów na 

terenie Miasta przedstawiła p.o. z-cy dyr. Wydziału Dysponowania Mieniem 
Agnieszka Dobrucka. 

 
 
Prezydent Hanna Zdanowska przyjęła informację i poleciła: 
- zalecenie użytkownikowi ogródka działkowego na terenie Rodzinnego Ogrodu 
Działkowego „Zdrowie” przeprowadzenia prac pielęgnacyjnych w stosunku do drzewa 
(świerka), o którego usunięcie wnioskuje; 



 3

- złożenie do Urzędu Marszałkowskiego wniosku o wydanie zezwolenia na usunięcie 
drzewa (daglezji zielonej) rosnącego na terenie Rodzinnego Ogrodu Działkowego 
„Tulipan”; 
- przedstawienie na posiedzeniu Kolegium planu sytuacyjnego nieruchomości położonych 
przy ulicach: Tatrzańskiej 113 B (działka nr 80/10 w obrębie G-17) oraz Nowej 43  
i al. Piłsudskiego 52 (działki nr 287/11 i 228/12 w obrębie W-24), uwzględniającego rosnące 
na ww. działkach drzewa. 

 
Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 
 
Ad. 4.  Odnośnie do Informacji w sprawie usunięcia drzew, krzewów na terenie 

placówek oświatowych Prezydent Hanna Zdanowska podjęła decyzję  
o przedstawieniu jej na następnym posiedzeniu Kolegium. 

 
 
Na tym posiedzenie Kolegium zakończono. 

 
 

Posiedzeniu przewodniczyła: 
 
 
 

Hanna ZDANOWSKA 
Prezydent Miasta 

 


